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Abstract (en)
The method involves conveying and reading in characteristic data of a new material roll (14) for a follow-up order into a control unit. The unit can
access a roll replacing machine (01). Operating parameters of the machine are determined, which can be changed, as a function of the read in data
of the new roll based on distance of support arms (10, 16) of the machine for the admission of a new roll, course introduction speed, web tension,
roll arm twist, a following material course (32) of the new roll and adjusting the determined and or necessary operating parameters at the machine.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur vollautomatischen Umrüstung eines Rollenwechslers (01) zur Produktionsumstellung an einer
Rotationsdruckmaschine bei laufendem Betrieb des Rollenwechslers (01). Dabei werden die Kenndaten einer neuen Materialrolle (14) für einen
Folgeauftrag in eine Steuereinheit übermittelt und eingelesen, wobei die Steuereinheit auf den Rollenwechsler zugreifen kann. Die Steuereinheit
ermittelt mindestens einen zu veränderten Betriebsparameter des Rollenwechslers und stellt diesen zur Vorbereitung des Rollenwechslers für die
neue Materialrolle automatisch ein. Die Kenndaten der Restrolle werden aktualisiert.
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